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Styremøte Flaskebekk Vel 
 
 
Dato:   4.  mai 2021 
Tidspunkt:  18.30 – 20.00 
Sted:   Teams 
Tilstede:       Fredrik Meltzer 

                            Jan Capjon 
               Christine Holst  

                            Hanne Amalie Gøytil Lund  
                            Torunn Vigmostad Steinhaug (referent) 
 
Sak 2.1  
Referat fra forrige møte. 

- Referat fra forrige styremøte ble godkjent. 
- Følgende kommentarer; 

o Man avventer med dugnad på Strandpromenaden til Covid-19 situasjonen har 
bedret seg. 

o Målet på fotballbanen: Det ble foreslått at målet blir reparert i forbindelse 
med dugnaden 8. mai.  

o Christine avventer svar fra Sjøstrand Vel. 
o Fredrik og Jan var på møte med politiet i dag: Politiet har planlagt å øke 

patruljering i området nordre og søndre brygge de 2 ukene rett etter 
skoleferien starter.  Ved akutte ting, må politiet kontaktes direkte. 

 
Sak 2.2 
Oppdatering om kontingentinnbetaling.  

- 70 medlemmer har betalt.  Veldig bra jobba, JanJ 
- Kassabeholdning er nok 148.000. 
- Fredrik sender ut en felles purrepost denne uken til de som ikke har betalt og 

deretter blir det individuelle henvendelser. 
- Utbygger øverst i Kleiva har betalt nok 10.000 til «lys-prosjektet» i Kleiva. Fra før har 

dette prosjektet nok 10.000 til disposisjon.  Prosjektgruppa jobber videre med 
lysprosjektet. 

 
Sak 2.3 
Dugnad 8. mai, kl. 11.00-15.00 

- Fredrik har kontaktet alle veilagene og forespurt om lederne kan ta ansvar for å 
mobilisere sine medlemmer, samt badstulaget, fiskesalgslaget og 
strandpromenadelaget.  

- Tore Henning har sagt seg villig til å organisere servering av pølser/brus og is over en 
lengre periode på selve dagen for å hindre «opphoping» av folk. Det vil bli utført i 
henhold til gjeldende smittevernregler.  
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- Jan vil sørge for å gjøre innkjøpene og levere hos Tore Henning. 
- Oppmøte Søndre brygge kl. 11.00 for personer som ikke allerede har fått konkrete 

oppgaver. 
- Container vil bli utplassert på Nordre Brygge.  Jan har organisert. 

 
 
 
 
Sak 2.4 
Annet 
- Et medlem forslo at man kunne oppgradere minnesmerket fra krigen.  Det ble diskutert 

om det kunne være mulighet for å sette opp en plakett for å synliggjøre området bedre.  
Hanne følger opp og undersøker. 

- Gjerdet i Jørgen Berners vei; Befaring utført i dag.  Tenkt løsning vil ikke være en mulig 
løsning da det bør fundamenteres i bakken.  Jan vil kontakte Nesodden Kommune for å 
høre om de kan gjøre det. 

- Nesodden Kommune er fulgt opp i forhold til benker og platting. 
- Gateskilt i Øvreveien er i orden. 
- Neste styremøte ble avtalt til 9. juni kl. 18.00-20.00. 
 


